
 
 

UITNODIGING tot het bijwonen van de jaarvergadering op 
VRIJDAG 19 JUNI 2015 

AANVANG 20.30 UUR 
Dorpshuis "PRINS MAURITS" te NIEUWE NIEDORP 

 

 

De volgende sponsors maken het mogelijk dat U in nette tenues kunt 
zaalvoetballen bij onze vereniging: 

 

 

KEURSLAGERIJ ARIE KLAVER 
KEURSLAGERIJ LAUS KLAVER 

POLAND BESTRATINGEN 
DORPSHUIS PRINS MAURITS 

HOVENIERSBEDRIJF JACK V/D FLUIT 
RUUD NEGGERS KLUSSENBEDRIJF 

TVblik 
NICO DEKKER, ONTWERP & BOUWKUNDE 

SCHILDERSBEDRIJF LEO WISSINK 
KOELEWIJN AUTOSCHADE 

ACCOUNTANTSKANTOOR WIEDIJK GEBR. 
KOOMEN BESTRATINGEN 

TANDPROTHETISCHE PRAKTIJK ZETHOVEN 
LOODGIETERSBEDRIJF SMAK 

TIMMERWERKEN PIET JONGEJAN 

SP 2000 
REPARATIES VAN GRONDVERZET MACHINES 

SIMON RUIG DIENSTVERLENING 

DIEET EN CO



Agenda : 
 

 

1.       Opening. 
 
 

 

2.       Notulen 27-Juni-2014 
 
 

 

3.       Verslag Secretaris. 
 
 

 

4.  Verslag Penningmeester. (ter inzage bij vergadering) 
Contributie seizoen 2015 / 2016: 
Leden € 73,-, Reserve leden € 34,-, Leden onder 18 € 25,- 

 
 
 

5.       Verslag Kascommissie. (Christian Schotsman en Pim Klanke) 
 
 
 

6.       Pauze. 
 
 

 

7.       Verkiezing Bestuursleden: 
●    Andre Kamp               (aftredend en herkiesbaar) 
●    Evelien Bakker            (aftredend en herkiesbaar) 
  Arjen Rood                   (aftredend niet herkiesbaar) 

 
 
 

8.       Benoeming nieuw lid voor de kascontrolecommissie. 
 
 
 

9.         Mededelingen Bestuur: 
- Door bonden opgelegde boetes worden doorberekend aan desbetreffende 

speler en/of team 
- Iedere speler is verplicht zaaldienst te verrichten 

(aanwijzing wordt vermeld in Het Niedorper Weekblad) 
 

10.     Rondvraag. 
 
 
 

11.     Sluiting.



NOTULEN JAARVERGADERING 27 juni 2014 
 

Opening 
 
Arjen heet iedereen welkom (het is met twintig aanwezige leden naast de aanwezige 

bestuursleden en jubilarissen nog nooit zo druk geweest), opent de vergadering en blikt terug 

op het seizoen. 
 

 

Er zijn geen kampioenschappen behaald. NN10 en Dames 4 hebben wel de beker 
gewonnen. De toekomst van de Niedorphal blijft onzeker. 

 
De Paaspolderloop is met bijna 1000 deelnemers goed verlopen, net als de Rabo fietstocht en 
het gatentrapkampioenschap tijdens Kieledag. Ook het mixtoernooi was geslaagd. 
De sponsors worden opgenoemd. 

 

 

Notulen 
Iedereen in Niedorp en Winkel heeft papieren notulen gehad. Voor de rest wordt er veel op de 
site gezet. Hier kun je veel vinden, noemt Arjen op. 
Het adres van de site is www.zvvnieuweniedorp.nl 
Er zijn geen op- of aanmerkingen op de notulen. 
Deze worden daarom goedgekeurd en André wordt bedankt voor zijn inzet. 

 
Verslag secretaris 
Het verslag van de secretaris is keurig geschreven. 
Evelien en Maurice worden bedankt voor hun inzet. 

 
Verslag penningmeester 
Penningmeester Marcel neemt het woord. 
Door de contributieverhoging is er iets meer contributie binnengekomen. 
De inkomsten vanuit evenementen en sponsors zijn zeer belangrijk. 
U itgaven inschrijfgelden SZVV vielen 300 euro mee. 
Het inschrijfgeld KNVB is een schatting. 
Tenues en materialen: 600 euro. Dit zijn voornamelijk sokken. 

Jubel en treur was behoorlijk hoog. Marcel legt uit waar dat geld aan uitgegeven is. 
Post diversen betreft advertenties in de Niedorper en de bijdrage voor Niedorper Jeugd Vooruit. 
Begroting voor 2013-2014: Contributie is iets hoger ingeschat omdat er leden bijkomen. 
Inschrijfgelden SZVV gaan iets omhoog door extra team. 
Er wordt een klein verlies ingeschat. 
De contributie voor reserveleden en jeugdleden gaat iets omhoog. 
Marcel wordt bedankt. 

 
 

Verslag kascommissie 

Christiaan Schotsman legt uit dat alles in orde was 

met het verslag en hebben alles keurig bevonden. 
 
 

 
Pauze

http://www.zvvnieuweniedorp.nl/
http://www.zvvnieuweniedorp.nl/


Verkiezing bestuursleden 
Evelien Vlaar is aftredend en niet herkiesbaar. 
Maurice van Noort wordt haar vervanger. 
Evelien wordt naar voren geroepen en bedankt voor haar geweldige inzet voor het bestuur. 
Arjen prijst Evelien ook voor haar goede contacten met de SZVV en de KNVB. 
Evelien neemt het woord en vindt het niet zo bijzonder wat ze gedaan  heeft en wenst het 
bestuur succes. 

 

 

Benoeming nieuw lid kascontrolecommissie 

Frank de Jong is aftredend. Pim Klanke wordt lid. 
 

 

Mededelingen bestuur 
Door bonden opgelegde boetes worden doorberekend aan desbetreffende team/speler. 
Iedere speler is verplicht zaaldienst te vervullen. 
Kijk ook op de site. 

 

 

Huldiging Siem Entius en Melchior Dekker. Beiden zijn (meer dan) 25 jaar als coach aan de 
vereniging verbonden. 
De twee jubilarissen worden naar voren geroepen. 
Arjen doet een mooi woordje.  
Siem heeft niet veel prijzen gewonnen als coach. Eén keer de beker. Hij wordt daarom vergeleken 

met Arsene Wenger, Ook een coach die lang bij een team aan het roer staat. 
Melchior wordt vergeleken met Alex Ferguson. Ook een coach die lang aan het roer staat bij een 
vereniging maar die wel vele prijzen gepakt heeft. 
Melchior is verschillende keren kampioen geworden en nog vaker bekerkampioen. 
Arjen heeft goed onderzoek gedaan. 
Beide mannen worden benoemd tot lid van verdienste. Ze krijgen een kado (trofee) plus bloemen. 
Ook de teamleden overhandigen een kado. 
 

 

Rondvraag 

Peter Dekker vraagt naar de sporthal. 
Arjen legt uit, waarna Marcel het woord neemt en over het accommodatiebeleid vertelt. De 
subsidie voor de Niedorphal wordt in 2016 gehalveerd. Er zal meer zelf gedaan moeten worden 
met de verenigingen die in de sporthal spelen. Misschien net als 't Z ijveld in 't Veld. 
De scholen gaan er ook niet meer heen, dus dat levert geen inkomsten op. 

 
Christiaan Schotsman vraagt of er oefenwedstrijden kunnen worden geregeld . 
Waar zijn de shirts van het zevende? Die liggen bij Marije. 

 
Pim Klanke wil ook wel een oefenwedstrijd. 

 
Emiel meldt dat het verslag van de secretaris geweldig gedaan is en vraagt een applaus voor 
Maurice en Evelien. 

 
Siem Entius vraagt of nieuwe teams niet wat beter (hoger) ingedeeld kunnen worden omdat ze 
vaak veel te goed zijn. 
Arjen meldt dat Niedorp hier niet zo veel aan kan doen. Het wordt op de jaarvergadering van de 
SZVV opgenoemd. 

 

 

Afsluiting 

Arjen wenst iedereen een prettige vakantie en bedankt iedereen.



Verslag secretarissen seizoen 2014-2015 
 

Seizoen 2014-2015 is goed verlopen voor de vereniging. Heren 4 en Heren 9 zijn competitie 

kampioen geworden. In het beker toernooi zijn Heren 3 en Heren 9 winnaar geworden. Heren 3 

heeft dus zelfs de dubbel gehaald. Super gedaan en van harte gefeliciteerd! 

Het eerste team heeft in de 2de klasse van de KNVB een 4de plaats behaalt. Door een hele goede 

eerste periode plaatste ze zich voor de nacompetitie. Helaas was Reigerboys een maat te groot 

dus geen promotie. In het bekertoernooi poule 1F werd 1x gewonnen en een keer verloren, helaas 

niet genoeg voor de volgende ronde.  

Hoe het alle teams vergaan is kunnen jullie lezen in onderstaand verslag. Dit jaar hebben we 

een beroep gedaan op de teams met de vraag of ze zelf een stukje wilden aanleveren. Hier 

hebben we heel veel respons op gekregen, gast schrijvers super bedankt! 

 

Het 1e heeft een seizoen met 2 gezichten achter de rug. Wij begonnen het seizoen ijzersterk met 

4 goede overwinningen op rij, maar helaas tegen het stugge pellor stokte onze productie. Op dat 

moment waren we Boy vd Berg al kwijt met een blessure die hem helaas uiteindelijk het 

complete seizoen kostte. Tot de winsterstop bleven wij goed voetballen wat resulteerde  in 20 

punten in 9 wedstrijden en de 1e periode en de prestigieuze titel "herbstmeister". Het 

kersttoernooi was voor ons een niet echt een geslaagd toernooi maar als zelfs de coach op doel 

moet dan weet je dat het lastig gaat worden, maar heb wel mijn debuut mogen maken met het 

kersttoernooi dus die kan mooi op mijn cv. De winsterstop hadden wij nog lang een goede 

uitgangspositie om kampioen te worden maar een steeds wisselende elftal door blessures (Marc 

Pascal, Niels, Tommy, Christiaan, Wout en Roy konden mij berichtjes op een gegeven moment 

wel dromen ) en een raar speelschema met steeds 2 á 3 weken tussen speelrondes braken ons 

op en kwamen we niet in een goede "flow" Met nog 2 wedstrijden te gaan moesten wij uit bij de 

koploper Alpha tours en bij winst van ons hadden wij nog een kans maar het zat er niet meer in, 

wij gingen roemloos ten onder en Alpha tours werd tegen ons kampioen. Uiteindelijk zijn we 4e 

geworden maar door de periodetitel hadden we ons geplaatst voor de nacompetitie Reigerboys 

bleek alleen veel te sterk(Reigerboys is ook gepromoveerd naar de 1e klasse). We kijken terug 

op een mooi seizoen gehad en onze dank gaat ook uit naar de mensen die ons vaak uit de 

brand hebben geholpen als er te weinig spelers waren en dat was meer regel dat uitzondering 

dit jaar Roy de Gier, Wout Rood, Niels vd Hoek, Tommy Hendriks, Marc Langerak, Christiaan 

Schipper invalcoach Lex Kossen (ik was een weekendje weg) en Pascal Seignette bedankt dat 

jullie (soms op het allerlaatste moment) konden invallen! Chris Schotsman 

Het 2e heeft dit jaar als middenmoter mee gedraaid in de 1ste klasse. Ook dit jaar was er aan 
het begin van het seizoen een spelers tekort. Sjoerd Klaver kon helaas niet meer mee spelen. 
Gelukkig is hier een goede vervanger voor gevonden namelijk Stijn Steur. Sjoerd kon gelukkig 
nog wel paar wedstrijden coachen. Dit heeft nog geleid tot veel overwinningen. Er zijn namelijk 
acht wedstrijden gewonnen, twee gelijk en helaas ook nog tien wedstrijden verloren. De meeste 
punten zijn binnengehaald in de eerste seizoenshelft. Helaas werd er in de tweede seizoenshelft 
iets minder gespeeld, de laatste vijf wedstrijden werden dan ook verloren. Al met al zijn er 26 
punten behaald. Dit zorgde voor een 6de plek in een poule met 11 teams.  Net één plek onder 
NN3, dat met 29 punten een vijfde plek heeft behaald. Tegen NN3  werd 6-3 verloren maar 
gelukkig ook 4-3 gewonnen. Doelstelling volgend jaar: eindigen boven NN3, in de top 5. Sjoerd 
Klaver 



Het 3e was voor de kerst voor de meeste ploegen te sterk, alleen Vios kon het sterren team 
bijbenen. Het kersttoernooi werd daarom met gemak gewonnen. Wat er daarna gebeurt is snapt 
niemand. Van de laatste 10 wedstrijden werden er maar 2 gewonnen en 1 gelijk gespeeld en 
daar zaten ook de beker wedstrijden bij. Uiteindelijk zijn we toch nog 5e  geworden, net boven 
het NN2. De beker van de verliezers ronde werd wel gewonnen!  Manuel Bakkum 

Het 4e met shirtsponsor Dorpshuis Prins Maurits heeft wederom een uitstekend seizoen 

gedraaid met als resultaat kampioen in de derde klasse. Een top prestatie mannen! Dave, Koos, 

Dirk, Gijs Klaas en Rick nogmaals van harte gefeliciteerd! 

Het 5e had een moeizame start dit seizoen. Na een 5-2 overwinning in de 1e bekerwedstrijd 

begonnen we de competitie met 5 wedstrijden op rij met verlies (!) Vervolgens 2 uitslagen met 

gelijke stand maar daarna wisten we de rollen om te draaien en pakten we eindelijk de punten. 

Beetje laat, maar we wisten evengoed wel de kampioen NN4 2 keer te verslaan! Muggenburg 

kwamen we 3 keer tegen dit seizoen omdat we ook nog meedraaiden in het winnaarstoernooi 

van de Beker. We hadden al 1 keer verloren en 1 keer gewonnen van ze, maar in deze 

bekerwedstrijd konden we de Muggen niet platslaan. Ondanks de goede inzet van invallers Ton 

Dekkers en Marcel van der Stoop eindigden we na 40 minuten met gelijke stand 1-1 en 

begonnen we aan de strafschoppenserie. De scheidsrechter gaf aan dat er maar 5 spelers per 

team achter de bal mochten verzamelen. Gelukkig handelden 2 ervaren vaste spelers kordaat 

en namen die snel (weer) plaats op de bank! Het mocht niet baten, we verloren de 

bekerwedstrijd en we zijn in de competitie net als vorig jaar op een 5e plaats geëindigd. Helaas 

moeten we afscheid nemen van onze sterspeler Willian Mantel, hij kampt teveel met 

blessureleed. Wellicht dat hij ons volgend jaar nog kan vergezellen als steunend lid. Mag 

natuurlijk ook na de wedstrijd. Willian bedankt! Onze dank gaat ook uit naar Mart en Sandra voor 

de emotionele zorg na de wedstrijden onder het genot van een hapje en een drankje. NN5 kijkt  

weer uit naar volgend seizoen, aan de stemming zal het niet liggen! Tjark Boos 

Na een matige 1e seizoenshelft herpakte het 6e zich en zijn de mannen na de winterstop punten 

gaan pakken. We stonden in de 1e seizoenshelft bijna onderaan, maar desondanks met een 

positief doelsaldo. Dit met het kunst en vliegerwerk van voornamelijk onze keeper Björn. 

Verdedigen lukte, maar met scoren hadden we iets meer moeite. In de 2e seizoenshelft zijn we 

efficiënter gebleken. Weinig tegendoelpunten en meer doelpunten voor. Daardoor kwamen de 

punten ook. Met als hoogtepunt 5 keer  winst achter elkaar. Al met al een heel mooi laatste 

seizoen in de samenstelling waar we ooit in de B-junioren mee zijn begonnen aan zaalvoetbal. 

Kevin Vergouwe 

Het 7e, Na vele jaren discussiëren is het er eindelijk van gekomen met maar liefst 11 vrienden is 

er een team gesmeed onder de bezielende leiding van Jasper Smit met als sponsor TV Blik.  

Naast vele reeds bestaande leden zijn er ook enkele nieuwe leden aan het arsenaal toegevoegd 

als Nick Langelaar, Willem-Jan van der Molen (tevens medehoofdsponsor) en Bart Betjes. 

Helaas voor Bart heeft de vreugde niet lang mogen duren vanwege een oude knieblessure, hij 

heeft te kennen gegeven niet meer te gaan voetballen in het nieuwe seizoen. Naast alle nieuwe 

en bestaande leden  was oud gediende Joёl Mentadikrama  weer van de partij. De prestaties 

waren wisselend, vooral aan het begin van het seizoen misten de automatismen, wel werden er 

enkele mooie winsten behaald. Ook was het aantal wissels niet altijd even handig.  Dit loste zich 

op een vervelende manier op door een langdurige  liesblessure van Dennis Neilen en de eerder 

genoemde blessure van Bart. Goed om te zien was dat de nieuwe spelers zich snel 

ontwikkelden daarnaast bleek Nick zich te ontplooien tot een ware goalgetter. Vooraf hadden wij 



het idee om in de top mee te draaien helaas is dit niet gelukt. Echter was dit ook niet geheel 

realistisch als we ons spel kritisch bekijken. Uiteindelijk zijn we op een respectabel 8e plaats 

geëindigd, maar bovenal is het belangrijk dat wij met z’n allen weer het plezier hebben beleeft 

wat een tijd was weggeweest. Jasper Smit 

Het 8e is een midden motor pur sang, zo bleek dit seizoen maar weer eens. Het team, dat aan 

het begin van dit seizoen Max Rood inruilde voor Koen Zuurbier en de meest talentvolle 

rechtsback van Schagen en omstreken inlijfde (Sjoerd van den Berg), eindigde als zevende in 

de zesde klasse en draaide een matig seizoen. Het team met verder Jurgen, Sjaak, Jelle, Bas, 

Arnold, Jim, en Jelle kent wat problemen om iedere week een team bij elkaar te krijgen, 

waardoor het helaas ook stopt na dit seizoen. Het waren drie mooie seizoenen met Nico Dekker 

als sponsor, waarvoor dank. Inmiddels wordt aan alle kanten getrokken aan de transfervrije 

spelers, zodat Niedorp 8 toch een beetje in leven blijft. Sjaak van der Zon 

Vorig seizoen had ik al een aantal keer meegedaan, maar dit jaar kwam ik officieel in het 9e. Ik 

wist toevallig dat ze vorig seizoen meer dan 210 doelpunten gescoord hadden, maar geen 1e  

werden, wat best bijzonder is. Dit jaar zou het dan wel moeten gebeuren. De enige concurrent 

van vorig jaar was gepromoveerd, dus zou het zeker moeten kunnen. Het seizoen begon goed. 

De eerste wedstrijden werden gewonnen en al snel stonden we bovenaan. Ongeveer op de helft 

van het seizoen begon het wat moeilijker te worden, omdat 2 spelers gedurende de rest van het 

seizoen naar het buitenland vertrokken. Dit betekende dus dat er elke wedstrijd 2 extra spelers 

gevraagd moesten worden. Gelukkig konden we rekenen op een aantal vrienden van ons, maar 

dit was niet altijd even gemakkelijk. Desondanks bleven we winnen. Hier en daar was er wel 

eens een moeilijke pot, maar toch werd elke wedstrijd gewonnen. Van de 22 hadden we er 22 

gewonnen en dus 66 punten. In deze 22 wedstrijden hebben we het aantal goals van vorig jaar 

helaas  niet kunnen evenaren, maar met 181 doelpunten (meer dan 8 gemiddeld per wedstrijd) 

zijn we toch tevreden. Naast deze competitie, zaten we ook in de beker competitie. Net als in de 

competitie zijn hier ook alle wedstrijden gewonnen en is de dubbel dus binnen! Max Rood 

Als eerstejaars senioren werden de mannen van het 10e in de 7e klasse geplaatst. Een klasse 

waar ze aardig mee konden draaien. Niedorp 10 kende echter wel een wisselvalig seizoen. Dit 

kwam voornamelijk door de selectie. Het team bestond nog maar uit vier vaste spelers. Dit 

waren Remon Glaudemans, Thijs van Dam, Frank Wester en Rutger de Vreeze(k). Hierdoor 

moest er voor elke wedstrijd veel geregeld worden. Rutger de Vreeze, speler/coach van NN10, 

kreeg het voor elkaar om toch elke wedstrijd zeven man op de been te brengen. Spelers uit 

verschillende teams van NN2 tot aan NN13. NN10 werd in dit wisselvalige seizoen uiteindelijk 

vierde van dertien teams met 146 doelpunten voor en 76 tegen. Het team heeft echter na dit 

seizoen besloten dat het niet zo verder kan. Met vier vaste spelers kom je er altijd minimaal twee 

te kort. Twee spelers zullen volgend jaar in een ander team te vinden zijn. De andere twee 

hebben er voor gekozen om afscheid te nemen van de zaalvoetbal. Rutger de Vreeze 

Het team van sponsor Accountantskantoor Wiedijk begon dit jaar, door de alsmaar uitdijende 

vereniging, als 11e aan het nieuwe seizoen. In de zomerstop waren een aantal verse krachten 

transfervrij aangetrokken. Keeper Eric-Jan van der Hoek, George Koopman en Roland 

Stadegaard hadden er zin in om hun talenten te delen met de vaste kern van Martin Blokker, 

Peter Dekker, Richard Scholte en John en Marcel van der Stoop. Mooi meegenomen was dat ze 

het ook alsmaar uitdijende buikje hiermee een halt konden toeroepen. De door coach Melchior 

Dekker bedachte tactieken, looplijnen en wisselstrategieën konden helaas al snel de prullebak 

in. George had in de voorbereiding reeds opstartproblemen en ook bij John, Roland, Peter en 



Martin kwamen met enige regelmaat “kleine” mankementen aan het licht. Zelfs de altijd topfitte 

Marcel werd zwaar getroffen door een zweepslag en lag er weken uit. Desalniettemin werden er 

mede met behulp van de invallers en het scorend vermogen van Martin en Richard redelijke 

resultaten behaald. Tot het moment dat het 11e  zwaar gedupeerd werd door de bond. De drie 

punten van de winst op de koploper werden door het royeren van dit team uit de stand 

verwijderd. Dusdanig van slag door deze tegenslag eindigde het team qua punten op een niet 

nader te noemen plaats in de competitie. Als we daarentegen naar het doelsaldo kijken hebben 

we een verdienstelijke zesde plek behaald. Ook nu nemen we weer afscheid van een tweetal 

spelers. We bedanken Eric-Jan voor zijn inzet het afgelopen jaar en wensen hem veel succes 

als coach van de C-junioren. Martin heeft vanaf 1991 in een aantal elftallen gespeeld, waarvan 

de laatste 11 seizoenen bij ons. Je verfijnde techniek en neusje voor de goal zullen we node 

missen. Misschien dat we hier bij een invalbeurt nog eens van mogen genieten, Tempus 

Narrabo. Marcel van der Stoop 

Het 12e begon het seizoen met de melding dat Joep niet meer met ons mee kon voetballen en 

hadden dus een vacature. Na enige tijd had het bestuur een suggestie, ene Frans uit Anna 

Pauwlona. Na een keer mee doen waren we er al gauw uit dat Frans een prima aanwinst was 

voor ons team, aangezien Frans in de voorhoede prima uit de voeten kon. Erik is onze vaste 

afwezige van half november tot begin maart en daar hadden we ook een invaller voor uit 

Hoogwoud vandaan namelijk Frank. Ook Frank kon prima zijn draai vinden voorin en zo hebben 

we 200 kg aanvalskracht er bij gekregen bij de meer verdedigende jongens Hans, John, Jack, 

Renzo, Ard en Cees, wat resulteerde in een uiteindelijk 3e plaats. Siem Entius 

Het 13e heeft een seizoen achter de rug met prima resultaten. Wel wat wedstrijden met kleine 
cijfers verloren, maar ook de bovenste ploegen hadden problemen met ons. Uiteindelijk in de 
middenmoot geëindigd. Toch wel mooi om te zien, hoe jong en oud (van 64 tot 18 jaar) met 
elkaar voetbalt en omgaat. Alle respect voor Geert en Gijs Molenaar en Vincent Vd Berg, die 
volgens seizoen een eigen team zullen opzetten. Voor het komende jaar willen Sjaak, Hans, Jan 
Piet en Wim graag doorgaan. Hopelijk wordt er nog wat versterking gevonden want het zou  
jammer zijn als ze nu moeten stoppen. Marieke Schotsman 
 

Dames 1, Coach Frans had het dit jaar zwaar, vele speelsters raakten zwanger, zomaar. 

Dankzij de vele flexibele invallers en reserveleden hebben we het toch tot een goed seizoen 

kunnen brengen. Met een 3e plek als eindresultaat, best knap gezien de steeds wisselende 

samenstelling van het team. Karin Bakker 

Dames 2  heeft lekker meegedraaid in de eerste klasse wat voor ons vrij onverwachts was. 
Afgelopen seizoen hadden we vaak spelers tekort, en was het ook lastig om steeds iets te 
regelen. Maar we hebben toch lekker meegedraaid en het was weer gezellig. Volgend seizoen 
starten we met bijna een nieuw team. Hopelijk dat we er dan steeds genoeg hebben, en dat het 
net zo leuk, sportief en gezellig is als afgelopen jaren. Lucia Bleijendaal 
 

Het team van Dames 3; Ilona Smak, Mirjam Vonk, Debby van Noort, Mieke Berger, Ellen Ruiter, 
Marieke Negenman en Judit de Redelijkheid heeft weer een enerverend seizoen achter de rug. 
Met  wederom een derde plaats in de 2e klasse mogen wij op een succesvol seizoen terugkijken. 
De laatste fase van de competitie deed de gemoederen zelfs nog hoog oplaaien in het team. Zal 
het nog eens lukken een kampioenschap…..? Alleen de gedachte al bracht verhitte wedstrijden 
met zich mee. Met veelal de jeugd als tegenstander, hebben we veel ‘lol’ gehad om de 



frustraties die dit met zich meebracht. Maar goed met 132 doelpunten in de tas sluiten we 
tevreden af en zien we het nieuwe seizoen vol vertrouwen tegemoet. Marije Boon 

Na een moeizame start heeft Dames 4 uiteindelijk weer haar draai weten te vinden en zijn als 

achtste geëindigd dit seizoen. Wederom hadden ze dit jaar weer te maken met 

zwangerschappen in het team; Noortje van Vugt was al snel weer uitgespeeld en Lisa 

Aalbregste raakte er halverwege het seizoen uit. Ze hopen deze meiden in het nieuwe seizoen 

snel weer terug te zien. De keepster Gonny Bakker is aan het einde van het seizoen zwanger 

geraakt, dus zij zal pas in 2016 weer op het doel gaan staan. Sarina Bood 

Dames 5, in shirts van sponsor Simon Peetoom, heeft een lekker seizoen gehad in het midden 

van de derde klasse. Winst, verlies en gelijkspel wisselden elkaar af. Een leuke wedstrijd was de 

wedstrijd tegen uiteindelijk kampioen VZV 1. Een lekker potje met winst (uitslag 3-1) en verlies 

(Lisa haar bril overleefde het niet). De dames schopten het ver in de winnaarsronde van het 

bekertoernooi. Eerst door verlies van DWOW 5 eruit en later door loting er weer in. Van 

hetzelfde team, DWOW 5, werd toen gewonnen. Maar de finale werd toch echt verloren, van... 

jawel, VZV 1. Laatstgenoemde werd dus kampioen in de competitie en de beker. Dames 5 heeft 

de 7e plek behaald. Volgend jaar zit er misschien wel weer meer in. Alhoewel, zij moeten het 

zonder topscorer Lisa de Winter doen. Lisa gaat met andere meiden in een nieuw team 

zaalvoetballen. En ook de stabiele en bijna niet te passeren achterhoede Liana Spaansen en 

Evelien Vlaar, spelers van het eerste uur, doen een stapje terug en worden steunend lid. Dames 

super bedankt voor jullie inzet! Aan de rest de schone taak om er volgend jaar weer een 

succesvol seizoen van te maken!  Evelien Vlaar met een kleine toevoeging van Evelien Bakker 

Samen met mijn team van Dames 6 hebben we een leuk seizoen achter de rug. Voor de meiden 

was dit het 2e seizoen dat ze voetbalden en ik ze begeleide als coach. De punten hebben we 

niet vaak mee naar huis genomen,maar dat mocht de pret niet drukken. Belangrijk is dat we een 

sportief en gezellig zaalvoetbal seizoen hebben gehad. Helaas hebben een aantal meiden en ik 

ook als coach afscheid genomen en gaat ons team  daarom volgend jaar samen met dames 2. 

Veel succes het komende seizoen en ik blijf de dames zeker via de zijlijn volgen! Wendy Wester 

Junioren C1 hebben een prachtig eerste seizoen achter de rug.  In een competitie van 13 

teams zijn ze als vijfde geëindigd, keurige prestatie hoor jongens! Het team bestaande uit Dean 

Groen, Jim v/d Kroon, Jim Rens, Maarten  Steijn, Luuk Tiel, Rik Twaalfhoven, Elmer de Wolf en 

Joep Luyckx  en coach Harco Groen krijgen volgend seizoen wat meer concurrentie vanuit de 

eigen vereniging. Volgend seizoen zullen er namelijk wel drie C-junioren teams van Nieuwe 

Niedorp deelnemen aan de competitie. Zet ‘m op!   

 

ZVV Nieuwe Niedorp had dit jaar ook weer een aantal neven activiteiten georganiseerd, sportief 

en gezellig. Zie onderstaand verslag. 

Chris Koopman wint Niedorper Gatentrapkampioenschappen 2015  ZVV NNiedorp. 

Een mooie dag zomerse waarden, drukte en enthousiaste mensen is bepalend geweest voor 

weer een editie gatentrappen. De bezoekers van de markt hebben het allemaal weer 

meegekregen.De gezelligheid en fanatisme op het kerkeplein om die fel begeerde beker te 

winnen van de ZVV Niedorper Gatentrapkampioenschappen. Wat is er weer waanzinnig veel 

getrapt en wat zijn er weer een hoop punten bij elkaar geschoten. De wasmachines hebben 

menig balletje gewassen. In de ochtend stonden Teun en Otte Blokker al paraat om te trappen. 



De beide broers van 10 jaar waren in vorm en schoten bal na bal door de gaten en in de 

wasmachine waarin Otte het gatentrapgevoel iets beter liet spreken en met 175 pnt de hele dag 

aan de leiding ging. Ook was toen duidelijk dat onze nieuw ingestelde categorie t/m 14 jaar 

Toekomsttrapper ZVV NNiedorp bokaal naar Otte zou gaan. Maar zou hij ook het ALL over 

klassement winnen? In de middag kwamen de 1e team matadoren nog even langs om het toch 

nog even te proberen. Maar de meesten moesten het toch laten zitten. Alleen de al jaren 

jagende Chris Koopman om de titel op zijn naam te zetten, was deze dag dan eindelijk in 

gatentrap vorm. Met 175 pnt zette hij zich naast Otte Blokker neer en gingen dan samen de 

Finale spelen. Waarin de ervaring van Chris de doorslag gaf. Een nieuwe terechte fantastische 

Niedorper Gatentrapkampioen met de naam Chris Koopman heeft dan eindelijk de titel te 

pakken. En kon Otte Blokker Apetrots met de Toekomsttrapper bokaal t/m 14 jaar het strijd 

toneel verlaten. Beide trappers kunnen de wisselbekers een jaar koesteren en de foto vergroting 

tegemoet zien. De ZVV NNiedorp kan terug kijken op weer een pracht editie Gatentrappen. Rest 

mij nog alle helpende handen te bedanken voor hun inzet en tot volgend kampioenschap. 

Kersttoernooi 2014 
Het kersttoernooi van 2014 kwam iets later op gang omdat er wat onduidelijkheid was omtrent 
een team en de nodige Kerstbiertjes hun tol ook wel eisten. Uiteindelijk is het toernooi met 
goede inzet van iedereen afgerond. Er zijn weer fraaie wedstrijden gespeeld met uiteindelijk een 
mooie winnaar. De wat oudere garde van Poland Bestratingen, NN3. Het bestuur wil de 
organisatie van het Kersttoernooi overdragen aan de jongere garde om het wat nieuw leven in te 
blazen. Heb je hier zin in? Meld je maar bij bestuur! 
 
40e paaspolderloop 
Wat was het weer een mooie dag. De magische grens is bereikt. Maar liefst 1011 deelnemers 
hebben meegedaan aan deze editie. 154 kleuters en 1 paashaas huppelden naar de Prins 
Maurits om een heerlijke traktatie in ontvangst te nemen van Kinderopvang De Keet. Hans 
Nagel gaf het startschot voor de 2 km. Ook daar deed een grote groep van 166 sportieve 
kinderen aan mee. Sandra, Mart en Jim van Sportcafé de Niedorphal waren aanwezig om alle 
deelnemertjes te voorzien van een leuke verrassing. Ondertussen waren er ook 140 wandelaars 
op pad. Boer John had nog even motorpech met de boot, maar verder verliep alles gladjes, 
Anita zorgde voor de koffie en de handbal profiteerde van gulle bijdragen in de melkbus. Boer 
Tom verzorgde het startschot van de 5 en 10 km. Hierbij deden respectievelijk 285 en 266 
sportievelingen mee. Heel erg leuk vinden wij het om te zien dat er zoveel mensen uit de buurt 
meedoen. De Paaspolderloop lijkt een extra stimulans te zijn om lekker in beweging te komen. 
Na afloop was er een heel gezellige prijsuitreiking door boeren Houter, Willem en Tom met live 
muziek, waarbij de organisatie ook nog even in het zonnetje werd gezet door de 
Zaalvoetbalvereniging. Trots op het enorme deelnemersaantal van 1011, trots op het grote 
aantal sponsors, vrijwilligers en iedereen die dit mooie evenement een warm hart toe draagt.  
 
We hebben aan het einde van dit seizoen van een aantal spelers en keepers afscheid moeten 

nemen daarentegen hebben we ook alweer heel veel aanmeldingen binnen van nieuwe talenten 

die onze vereniging komen versterken. Dit betekent dat er veel veranderingen zullen 

plaatsvinden wat betreft de teams. Let op, in het Niedorper weekblad wordt de nieuwe 

teamindeling bekent gemaakt. De coaches worden uiteraard ook op de hoogte gesteld. 

Verder een klein woordje over Rob Koopman, Rob had het stokje voor het beheer van de 

sporthal en de kantine van Joop overgenomen. Helaas moest dit veel te snel abrupt worden 

afgebroken. Wij wensen Rob en zijn familie het allerbeste toe!  



De prestaties en gezellige evenementen zijn uiteraard niet zomaar tot stand gekomen. Voor een 

vereniging zijn sponsors, donateurs en vrijwilligers van groot belang. Namens de ZVV Nieuwe 

Niedorp bedanken wij bij dezen iedereen voor zijn of haar inzet. Verder wensen wij iedereen een 

prettige vakantie toe en veel succes in het nieuwe seizoen. 

Evelien Bakker en Maurice van Noort, secretarissen 


